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                                                              Zápisnica 

                        napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári  

                                                          dňa 28. 01.2022 

 

Prítomní:  Ing. Jozef Žilík, Pavel Gavalec, Mgr. Pavel Jánošík, Mário Kurák, Ing. Miroslav 

Macove, Zdenko Račko, Bc. Ján Skýpala, Mgr. Lenka Sojková, Marián Korimčák, Bc. Martina 

Tóčiková, Ing. Peter Žilák, Ján Kromholc 

Ospravedlnení: Boris Dreisig 

Primátorka : Mgr. Martina Brisudová 

Prednostka : Mgr. Stanislava Čepková 

Hlavný kontrolór: Ing. Tomáš Škrabák 

Zapisovateľka: Mária Šnúriková 

 

Rokovanie otvorila a viedla primátorka mesta Mgr. Martina Brisudová. Konštatovala, že na 

zasadnutí je prítomných 12 poslancov. Pán poslanec Boris Dreisig sa ospravedlnil. Uznesenia 

z dnešného mestského zastupiteľstva sa budú prijímať elektronickou formou. 

 

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli Mgr. Lenka Sojková a Mário Kurák?  

OVEROVATELIA ZÁPISNICE: 1. Mgr. Lenka Sojková 

        2. Mário Kurák 

 

Hlasovanie: 

12 – za                                          0 – proti                               0 – zdržal sa hlasovania  

  

1 neprítomný: Boris Dreisig       

    

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: predseda: Ing. Peter Žilák 

                       členovia: Bc. Martina Tóčiková 

                                    Mgr. Pavel Jánošík 

 

Hlasovanie: 

        12 – za                            0 – proti                               0 – zdržal sa hlasovania 

 

1 neprítomný: Boris Dreisig 
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PROGRAM : 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie  

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Poltár na rok 2022 

s výhľadom na roky 2023 – 2024 

5. Návrh programového rozpočtu mesta Poltár na roky 2022,2023,2024 

6. Zásady participatívneho rozpočtu 

7. Súhlas s podaním žiadosti a so spolufinancovaním projektu „Rozvoj priemyselnej 

výroby a služieb v meste Poltár“ 

8. Súhlas s podaním žiadosti a so spolufinancovaním projektu „Modernizácia budovy 

telocvične súp. č. 727 na Ul. sklárskej v Poltári“ 

9. Dodatok č. 2 k Zásadám zabezpečovania občianskych obradov v meste Poltár 

10. Schválenie pomenovania spoločenskej miestnosti kultúrneho domu ako SIEŇ JÁNA 

KOSTURA 

11. Dodatok č. 3 k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta Poltár 

12. Dodatok č. 2 k nájomnej zmluve č. 71/2020 o prenechaní majetku mesta Poltár do 

nájmu Technických služieb Poltár, s. r. o. 

13. Informatívna správa o projekte „Revitalizácia vnútrobloku sklárskeho sídliska 

Poltár“ 

14. Interpelácie  poslancov 

15. Diskusia 

16. Záver 

 

 

 

3. Schválenie programu  

 

Pani primátorka: program dnešného MsZ bol zaslaný poslankyniam a poslancom 

elektronicky spolu s materiálmi, ktoré boli zverejnené na oficiálnej internetovej stránke mesta 

Poltár. Program na dnešné zasadnutie MsZ má 16 bodov. 

      Z programu dnešného MsZ sťahujem:  

- bod č. 4 Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Poltár na rok 2022   

s výhľadom na roky 2023-2024 

- bod č. 5 Návrh programového rozpočtu mesta Poltár na roky 2022, 2023, 2024. 

Dôvodom stiahnutia uvedených bodov je žiadosť poslanca, nakoľko zmena rozpočtu, ktorú 

poslanci pripravujú, ešte nebola konzultovaná s mestom Poltár a ekonomickou komisiou.  

Ďalej sťahujem bod č.13 Informatívna správa o projekte „Revitalizácia vnútrobloku sklárskeho 

sídliska Poltár“. Tento bod ešte potrebujem prerokovať s komisiou výstavby. 

Má niekto niečo na doplnenie programu dnešného zasadnutia MsZ?  
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Pán poslanec Gavalec: doplniť ešte bod -  Splnomocnenie za výkon práva poľovníctva na 

valné zhromaždenie pozemky začlenené do poľovného revíru Petrovec. 

Pani primátorka: ktorý bod by to mal byť? 

Pán poslanec Gavalec: nahradiť bodom č. 13. 

 

Hlasovanie o pôvodnom návrhu bez bodov stiahnutých č. 4, 5, 13 

Hlasovanie: 

12 – za                              0 – proti                                          0 – zdržal sa hlasovania 

 

1 neprítomný: Boris Dreisig 

 

Hlasovanie o doplnení programu o bod p. Gavalca: Splnomocnenie za výkon práva 

poľovníctva na valné zhromaždenie pozemky začlenené do poľovného revíru Petrovec. 

 

Hlasovanie: 

12 – za                               0 – proti                                       0 – zdržal sa hlasovania 

 

1 neprítomný: Boris Dreisig 

 

6. Zásady participatívneho rozpočtu 

Pani primátorka: participatívny rozpočet je spôsob, ktorým môžu občania nášho mesta 

navrhovať resp. spolurozhodovať o tom, kam sa finančné prostriedky, ktoré sú v rozpočte, budú 

investované. Hlavným prínosom participatívneho rozpočtu je, že občania svojou vlastnou 

aktivitou môžu a aj zlepšujú život v našom meste. Celková navrhovaná suma participatívneho 

rozpočtu je 15.000,- €. Maximálna suma na podporu jedného projektu je stanovená na 2.000,- €. 

Projekty podľa návrhu by bolo možné verejnosti podávať do 31. 3. 2022. Mestská rada na 

svojom zasadnutí dňa 20. januára tohto roku prerokovala predmetný materiál a prijala uznesenie 

schváliť Zásady participatívneho rozpočtu s úpravami v bode č. 6, 12, a doplniť bod č. 23. 

Všetky návrhy sme zapracovali do zásad a tieto návrhy sú už súčasťou materiálov, ktoré majú 

poslanci k dispozícii, a sú aj zverejnené na mestskej stránke. 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: v zásadách nevidím, že každá mestská časť sa môže uchádzať o  

jeden projekt, aby bola daná možnosť každému obvodu. 

 

Pani primátorka: pán poslanec, máš ešte zásady, ktoré boli pred mestskou radou. Už teraz sú 

premietnuté návrhy do nových zásad. 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: ospravedlňujem sa, áno už mám aktuálne. Bod je zapracovaný. 

 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 
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UZNESENIE č. 6/2022 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

Zásady participatívneho rozpočtu mesta Poltár na rok 2022 

 

 

Hlasovanie:  

 

12 - za                                            0 - proti                                 0 - zdržal sa hlasovania 

 

1 neprítomný: Boris Dreisig 

 

7. Súhlas s podaním žiadosti so spolufinancovaním projektu "Rozvoj priemyselnej výroby 

a služieb v meste Poltár" 

Pani primátorka: materiál predkladáme MsZ na základe vyhlásenej výzvy na predkladanie 

žiadosti o poskytnutie dotácie na podporu rozvoja priemyselnej výroby a služieb v meste Poltár. 

Snažíme sa získať dotáciu na výstavbu priemyselného parku Jelšoviny. V tomto prvom kroku 

ide o zabezpečenie financií na vypracovanie aktuálnej projektovej dokumentácie, výkazu, 

výmer a rozpočtu na priemyselný park v Poltári. Na základe analýzy existujúcej štúdie a na 

základe vlastníckych vzťahov sme dospeli k záveru, že aktuálne v rámci tejto dotácie budeme 

žiadať o vypracovanie výškopisu a polohopisu geologického prieskumu na 10 vrtov, 

projektovej dokumentácie na rekonštrukciu vodovodného potrubia, prekládky elektrického 

vedenia, projektovú dokumentáciu na komunikáciu Poltár - Nové Hony a na vytýčenie sietí. 

Celková suma projektu je 330 000,- €, výška dotácie je 313 500,- € a 5 % spoluúčasť 

predstavuje sumu 16 500,- €. Je to prvý krok, aby sme mohli získať potenciálneho investora do 

priemyselného parku, pretože priemyselný park by mal byť minimálne pripravený tak, aby tam 

boli inžinierske siete, nakoľko ich tam nemáme.   

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie 

 

 

UZNESENIE č. 7/2022 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

1. predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie na podporu rozvoja priemyselnej výroby a služieb 

podľa § 2 písm. e) zákona č. 71/2013 Z. z. o poskytovaní dotácií pre projekt: „Rozvoj 

priemyselnej výroby a služieb v meste Poltár“.  

 

2. spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 5 % z celkovej sumy oprávnených 

výdavkov projektu. 

 

 

Hlasovanie:  

 

12 - za                                           0 - proti                                  0 - zdržal sa hlasovania 

 

1 neprítomný: Boris Dreisig 
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8. Súhlas s podaním žiadosti a so spolufinancovaním projektu „Modernizácia budovy 

telocvične na Ul. sklárskej, súpis.  č. 727 v Poltári“ 

 

Pani primátorka: materiál predkladáme na základe výzvy - Výstavba, rekonštrukcia, 

modernizácia športovej infraštruktúry z Fondu na podporu športu. V tomto prípade nám ide o 

športovú halu kde ide o zhodnotenie plášťa budovy, výmenu podlahy v interiéri budovy, 

exteriér - atletická dráha a športové ihriská. Výška príspevku je 507 000,- €, z toho nenávratný 

príspevok je 40 %, je to viac ako 304 000,- €,  a spoluúčasť je 203 028,71  €. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

 

UZNESENIE č. 8/2022 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

1. predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci výzvy č. 2021/004 „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ z Fondu na podporu športu pre projekt: 

„Modernizácia budovy telocvične  č. 727 na Ul. sklárskej v Poltári“. 

 

2. spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 40 % z celkovej sumy oprávnených 

výdavkov projektu (507 571,77 €), t. j. sumu 203 028,71  €. 
 

 

 

Hlasovanie:  

 

12 za                                            0 - proti                                  0 - zdržal sa hlasovania 

 

 

Neprítomný: Boris Dreisig 

 

 

 

9. Dodatok č. 2 k Zásadám zabezpečovania občianskych obradov v meste Poltár 

Pani primátorka: MsZ už schválilo dodatok č.1.  Predkladáme ďalší dodatok nakoľko neboli 

zahrnuté gratulácie pri príležitosti životných jubileí občanov, ktorí sa dožívajú 80, 85, 90, 95 

rokov. Odmena činí 20,- Eur na jeden kalendárny deň. V dodatku č. 2 žiadame upraviť, aby sa 

odmena 20,- € týkala nielen poslancov, ale aj člena ZPOZ, ktorý bude sprevádzať poslanca. 

Ďalej navrhujeme navýšiť sumy na nákup kvetov, darčekov súvisiacich s gratuláciami. Tých 

vecí, ktoré tam navrhujeme je viac. Ak bude mať niekto konkrétne otázky, odpovieme. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh za 

uznesenie. 
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UZNESENIE č. 9/2022 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

Dodatok č. 2/2022 k Zásadám zabezpečovania občianskych obradov v meste Poltár 

 

 

 

Hlasovanie:  

 

12 - za                                            0 - proti                                0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomný: Boris Dreisig 

 

 

 

10. Schválenie pomenovania spoločenskej miestnosti kultúrneho domu ako „Sieň Jána 

Kostura“ 

 

Pani primátorka: PhDr. Ján Kostur patrí medzi významné osobnosti, ktoré toto mesto má. Bol 

nielen miestnym učiteľom, ktorého si ešte mnohí z nás pamätajú, ale aj vynikajúcim 

výtvarníkom. Pôsobil ako učiteľ, nielen tu v Poltári, ale aj na Strednej pedagogickej škole v 

Lučenci. Vo svojej výtvarnej tvorbe sa venoval predovšetkým krajinomaľbe. Pochádzal zo 

Spiša. Stvárňoval hlavne svoje rodisko, ale stvárňoval aj okolie nášho mesta. Naša mestská 

samospráva každoročne organizuje výtvarnú súťaž pod názvom „ Kosturov výtvarný Poltár“, 

ktorej sa zúčastňujú deti MŠ, ZŠ, ale aj stredných škôl. Tento rok ústrednou témou bolo "Čaro 

abstraktných Vianoc". Deti maľovali obrazy podľa vlastnej fantázie. Oslovili sme rodinu pána 

Kostura, ktorá nám dala k dispozícii jeho výtvarné diela, a my sme dali vyrobiť kópie diel, ktoré 

sa už nachádzajú na 2. poschodí v spoločenskej miestnosti kultúrneho domu. 28.11.2021 

uplynulo 20 rokov od úmrtia Jána Kostura, a v tomto roku uplynie 65 rokov od jeho učiteľských 

začiatkov v našom meste. Pri tejto príležitosti ako prejav verejného uznania navrhujeme 

pomenovať spoločenskú miestnosť KD ako "Sieň Jána Kostura". Súčasťou tejto siene bude 

tabuľa s pomenovaním tejto siene, bude tam aj stála výstava jeho obrazov. Syn nebohého pána 

Kostura nám daruje obraz svojho otca, jeho autoportrét. Navrhujeme, aby táto sieň bola 

slávnostne otvorená pri príležitosti Dňa učiteľov, tzn. 28. 3. 2022, slávnostne sprístupnená, a 

osadíme tam v prípade schválenia MsZ aj tabuľu, ktorá bude niesť meno slávneho výtvarníka, 

ktorý žil v meste Poltár.  

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

 

UZNESENIE č. 10/2022 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

pomenovania spoločenskej miestnosti kultúrneho domu ako SIEŇ JÁNA KOSTURA 
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Hlasovanie:  

 

 12 - za                                          0 - proti                                  0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomný: Boris Dreisig 

 

11. Dodatok č. 3 k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta Poltár 

  

Pani primátorka: Uznesením č. 20/2020 zo 4. 3. 2020 boli MsZ v Poltári schválené Zásady 

hospodárenia s majetkom mesta Poltár, ktoré upravujú postup prenechávania majetku mesta 

Poltár do užívania. Jedným zo spôsobov je aj prenájom voľných nebytových priestorov, ktoré 

vlastní mesto. V prílohe č. 5 týchto zásad sú uvedené ceny nájmu nebytových priestorov. 

Nakoľko sa uskutočnila kompletná  rekonštrukcia  KD, vznikli nové priestory vhodné na 

organizovanie kultúrnych podujatí, umeleckých výstav, konferencií, odborných seminárov a 

pod. Prenájom priestorov sme podrobne rozpracovali a ceny krátkodobého prenájmu uvádzame 

v samostatnej prílohe. Zároveň dopĺňame ďalšiu prílohu, a to č.10. V nej dávame do prenájmu 

po prvýkrát aj zasadačku MsÚ v Poltári. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 11/2022 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

Dodatok č. 3 k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta Poltár 

 

 

 

Hlasovanie:  

 

12 - za                                            0 - proti                                 0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomný: Boris Dreisig 

 

 

12. Dodatok č. 2 k Nájomnej zmluve č. 71/2020 o prenechaní majetku mesta Poltár do 

nájmu Technických služieb Poltár s. r. o. 

 

           Pani primátorka: účelom tohto dodatku č. 2 k Nájomnej zmluve č.71/2020 je doplnenie 

majetku mesta Poltár do užívania spoločnosti Technické služby s. r. o., ktoré tvorí prílohu č. 3. 

V ostatných častiach je zoznam majetku totožný s nájomnou zmluvou zo dňa 6. 5. 2020 a 

dodatku č.1 k Nájomnej zmluve č. 71/2020 zo dňa 29. 10. 2020. Robíme tak na základe záverov 

kontroly hlavného kontrolóra kde máme toto opatrenie, aby sme doplnili majetok Technických 

služieb v takom rozsahu, ako ho Technické služby v súčasnosti užívajú. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: presne dobre nazvaný dodatok. Je to len doplnenie strojov, zariadení, 

ktoré neboli v dodatku, ktorý sme schvaľovali predtým. Veľmi dobre si pamätám, keď sme 
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schvaľovali Technické služby s. r. o pred rokmi. Sro-čka sa schvaľovala za účelom ziskovosti, 

sebestačnosti. Situácia aa nám trošku otočila, je nezisková, nalievame do nej každý rok peniaze, 

bezplatne poskytujeme stroje, s ktorými sa síce robia práce pre nás, ale stroje sa opotrebúvajú. 

Zaujímalo by ma, ako sme na tom s odpismi. Trošku sa míňame pôvodným zámerom, ktorým 

sme chceli a za ktorým bola  sro-čka založená. Sro-čka sa má starať o seba. Ja to podporím, 

lebo viem, že potrebujú tie stroje, ale  začínam mať k tomu dosť vážne výhrady. 

 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: Technické služby robia pre mesto služby za podtrhové ceny. 

Keby to robila cudzia firma, tak sú to iné ceny. 

 

Pán poslanec Ing. Macove: tiež viem, že keď sa zakladali Technické služby s. r .o  boli 

prezentované, že budú ziskové. Dotácie sú pomerne tiež vysoké, preto navrhujem vypracovať 

sumár, aké práce vykonali Technické služby s.r.o pre mesto, koľko ich v roku dotujeme, a aké 

výkony máme od nich. 

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: nedisponujem nejakými informáciami o tom, aký hospodársky 

výsledok Technických služieb bude za rok 2021. Z verejne dostupného zdroja FinStat majú 

Technické služby Poltár zisk 4.181,- € za rok 2020. Za rok 2021 zatiaľ neviem, možno sú 

stratoví, ale zatiaľ vychádzam z toho, čo viem, čo je zverejnené. Výška dotácie, ktorá išla z 

mesta bola cca 270 000,- Eur. Keď boli ešte MsPS, výška dotácie bola cca okolo 300 000,- Eur.  

Samozrejme vozový park sme hlavne ako mesto zabezpečili, ale robia v podstate pre nás určité 

služby. Môže sa urobiť nejaká analýza, rozčleniť prenajímanie tých strojov, keď budú robiť pre 

mesto tak zadarmo, keď budú robiť podnikateľskú činnosť, tak si budú za to účtovať. Spraví sa 

analýza, cenník, koľko budú mať za motohodinu zaúčtované. Sami dobre vidíme, že tie služby 

alebo tie úkony, ktoré robili v meste, si myslím sú teraz na oveľa väčšej úrovni ako sa robili 

dakedy. 

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: sro-čky by mali vytvárať zisk. Vrátim sa k MsPS, ktoré patrilo 

mestu, tiež boli obrovské dotácie. Vidíme, že sa naozaj snažia, vykonávajú si svoju prácu 

zodpovedne, či sa jedná o kosenie, údržbu chodníkov, opravy ciest, elektrikárske práce. Myslím 

si, že rezervy sú všade, ale spokojní môžeme byť. Stroje sa tiež museli zakúpiť, lebo tie čo tam 

boli, už sa niektoré museli vyradiť. V prvom rade, aby tie služby boli na úrovni pre mesto,  pre 

obyvateľov mesta, a ľudia budú spokojní.  

 

Pán poslanec Ing. Žilák: mne nejde o prácu. Práce sú vykonané vynikajúco, promtne, prácu 

za ľuďmi vidno. Je tu principiálna vec, či na toto sme potrebovali sro-čku. Nevidím dôvod, 

prečo by tí ľudia nevykonávali takto dobre tú prácu, keby to sro-čka nebola. Ja skôr napádam 

tú ekonomickú časť veci, a to založenie eseročky ako takej. Či celé ako balík je to dobre? O 

tom mám pochybnosti. 

 

Pán poslanec Gavalec: v roku 2004 to patrilo pod stavebný úrad, bola to pre nich ťarcha, tak 

sa vytvorila príspevková organizácia. Teraz keď sú s. r. o,. tak by sa im mali fakturovať služby. 

Služby pre s.r.o., ktorú vykonali.  V minulosti bolo tak, čo vyplynulo na porade mesta, dalo sa 

im za úlohu, a brali za to príspevok. Brali cca 260 000,- €. Ktoré prevádzky nevychádzali, ako 

kúpalisko, vždy sa dofakturovalo a schvaľovalo na MsZ, aby im to vyšlo. Teraz, keď je s.r.o., 

mali by všetky práce fakturovať a mesto by im to malo preplácať, a nie takým systémom, že 

my im každý mesiac prispievame určitú sumu. Malo by sa to zosúladiť tak ako sa to má. 
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Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: Technické služby sú platcami DPH. Ak budú Technické 

služby fakturovať mestu, mesto bude prichádzať o 20 % z tej sumy, tzn. ak vykonajú práce v 

hodnote 20.000 € do mesiaca, mesto im zaplatí 24 000,- € a 4000,- € sa odvedie štátu. Podľa 

mňa je to nezmysel, aby Technické služby fakturovali mestu, pretože mesto bude prichádzať o 

DPH. Keď boli staré technické služby, vtedy sme dofinancovali, ale bolo to nie na základe 

faktúry, ale uznesením, a my sme rozpočtovým opatrením dávali peniaze. Tam tiež nešli 

faktúry. A k zoznamu čo by mali urobiť Technické služby za rok, je tam obsiahnuté, tzn. teda 

kompletná údržba všetkých miestnych komunikácií, chodníkov, ciest. Starajú sa o opravu 

osvetlenia, starajú sa o kosenie. Pán Švingál je prítomný, tak sa môže vyjadriť, čo všetko 

vykonávajú pre nás. 

 

Pán poslanec Ing. Macove: potrebovali by sme nejaký ekonomický výsledok, aby sme aspoň 

vedeli, či sme v strate alebo v pluse. Viem, že robia veľa činností, ale hovorím o tom, aby sme 

mali nejaký výsledok. Aspoň orientačne. 

 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: nikoho som neobvinila. Nemám nič proti tomu, nech 

Technické služby urobia analýzu, vyčíslenie čo všetko robia počas celého roka. Porovnať, keby 

to robila iná firma, koľko by nás to stálo, keby nám to robili subdodávateľsky. Toto by bolo 

podľa mňa korektné, či je to pre nás výhodné.  

 

Pani primátorka: keď robili chodníky Technické služby, tak sme požiadali o ponuky aj iné 

spoločnosti, ktoré nám tie ponuky dali. Zhodou okolností mám tu ponuku inej spoločnosti na 

chodníky v tom rozsahu, ako to realizovali Technické služby. Ponuka bola vo výške  341 000,- 

€, no a my sme na chodníky použili sumu 200 000,- €, čiže je úspora evidentná. Čo sa týka 

rozsahu prác, o ktorom hovoríte, tak my máme zmluvu medzi Technickými službami a mestom 

Poltár kde sú definované práce, ktoré majú realizovať v prospech mesta Poltár. V tomto prípade 

sa jedná o verejnoprospešné práce. V prípade, že by realizovali investičné akcie, tam je veľmi 

dôležité, koľko zákaziek dostávajú od mesta. Technické služby majú viac ako 80 % preto môžu 

robiť in - house zákazky, tzn. zákazky, ktoré sú dávané priamym zadaním tejto spoločnosti, a 

toto je pre nás výhodné, pretože ak nedostanú klasickú cenkrosovu cenu, ak majú povedzme 

zaplatených 50 % prác, tak stále tá investičná akcia, ktorú realizujeme v meste, je, či sú to 

chodníky, osvetlenie alebo čokoľvek, je pre nás nesmierne výhodná. Čo je ale dôležité v 

súčasnosti, že dokážeme zamestnávať ľudí. Mesto Poltár je asi najväčší zamestnávateľ v meste, 

máme dcérske spoločnosti, ktoré ďalej zamestnávajú ľudí, tzn. že ak sú zamestnaní ľudia v 

Technických službách z Poltára, má to nesmierny význam preto, pretože tí ľudia dostávajú 

platy, mzdy, majú svoje rodiny. Naozaj pracujú veľmi dobre, ja sa len zamýšľam nad tým, prečo 

táto otázka vznikla v tomto roku, a prečo sme sa na toto nepýtali v minulom roku. Ja viem, že 

v rámci uzávierky boli v pluse cca do 5.000,- €.Teraz budú robiť uzávierku, čiže znovu tu bude 

informácia pre MsZ, či budú alebo nebudú v pluse. To, čo sa týka Technických služieb, máte 

v rukách vy poslanci alebo  ja ako valné zhromaždenie, a samozrejme Dozorná rada tejto 

spoločnosti. 

 

Riaditeľ TS, s. r. o., pán Švingál: v zmluve máme kosenie 4 krát v roku.  Kosíme ho až 9 krát 

v roku. Samozrejme,  záleží aký je rok. Jedno kosenie mesta nás stojí cca 2 000,- € aj s 

priľahlými časťami, staráme sa o 3 mestské cintoríny. Z peňazí, ktoré zarobíme, kupujeme buď 

novú techniku, príďte sa pozrieť na Technické služby, čo sa všetko kúpilo. Dozorná rada má 
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predložené, čo sa robí, koľko sa kosí, koľko PHM sa stroví. S peniazmi, ktoré sa nám zvyšujú, 

vkladáme do mestského majetku,  ako  napr. Krištál - renovácia zábradlia, renovácia domu 

smútku, kde sme od vás nepýtali ani cent. Vymenili sme komplet kúrenie, komplet okná v dome 

smútku, pretože si to ten dom smútku zaslúžil. Vypiľovanie stromov, takisto nie je lacné. Takže 

môžeme to urobiť tak, ako hovorí pán Gavalec, nemusíte nám dávať žiadnu dotáciu, ale potom 

stavajme tak, ako stavajú druhé firmy, nebudeme brať 50 % za prácu, ale budeme brať 100 %. 

Dotácia Technickým službám bola ponížená, stará spoločnosť mala dotáciu cca do 30 000,- 

Eur, my sme teraz na 22 000,- €. Máme viacej zamestnancov, robíme viac roboty a nepýtame 

od Vás nič. Nepýtame, že nemáme zaplatenú poistku alebo niečo iné. Napr. robili sa garáže, 

asfaltovanie. Firma spravila niečo zle a už sa nevráti. My, keď niečo spravíme, tu sme, 

opravíme, napravíme. Takže ja si myslím, že keď robia Poltárčania pre Poltár je veľmi dobre. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 12/2022 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

uzatvorenie dodatku č. 2 k nájomnej zmluve č. 71/2020 zo dňa 06.05.2020 

 

 

Hlasovanie:  

 

 7- za                                               0 - proti                               5 - zdržal sa hlasovania 

                 Pavel Gavalec 

                 Marián Korimčák 

                 Mário Kurák 

            Ing. Miroslav Macove 

                    Zdenko Račko 

 

 

Neprítomný: Boris Dreisig 

 

 

13. Splnomocnenie za výkon práva poľovníctva na valné zhromaždenie pozemky 

začlenené do poľovného revíru Petrovec  

 

Pán poslanec Gavalec: MsZ splnomocňuje na valné zhromaždenie Pavla Gavalca na výkon 

práva poľovníctva začlenené do poľovného revíru Petrovec za KÚ Poltár vo výmere 10,6433 m² 

a za KÚ Zelené vo výmere 3,0823 ha, čo predstavuje spolu 13,7256 ha.  Za nájom za rok 

navrhuje cenu 3,- €/ha. Všetky LV prikladám k uzneseniu. Ešte chcem dodať, že vlani sme boli 

poverení výkonom práv poľovníctva Petrovec do 21.12.2021, a znovu od 22.12.2021 sa 

poverilo do 21.12.2022. Nakoľko to už chcú uzavrieť a Valné zhromaždenie zvolať, bolo 

zvolané a vyvesené aj v meste Poltár. Nakoniec sa nekonalo kvôli tomu, že sa viacerí kvôli 

chorobe nemohli zúčastniť. Najbližšie, keď sa to dá dokopy Petrovec, Valné zhromaždenie 

bude.  
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Pán poslanec Ing. Žilík: samozrejme, že sme za, aby nás pán Gavalec zastupoval na Valnom 

zhromaždení.  My môžeme schváliť, ale poveriť musí pani primátorka ako štatutár mesta. 

Pán poslanec Gavalec: všade v obciach splnomocňujú určitého človeka na MsZ, len 

zastupiteľstvo môže splnomocniť. Ak MsZ nesplnomocní, tým pádom stráca právoplatnosť. 

Pán poslanec Ing. Žilík: podľa mňa, nie. MsZ schvaľuje, že ty pôjdeš na Valné zhromaždenie 

zastupovať mesto za tie ha, ktoré si spomenul, ale štatutár poveruje. V tomto prípade pani 

primátorka. Treba zistiť v zákone ako to je, aby sme nespravili nejakú chybu. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

UZNESENIE č. 13/2022 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

Mestské zastupiteľstvo Poltár splnomocňuje na Valné zhromaždenie Pavla Gavalca, nar.     

         na výkon práva poľovníctva začlenené do poľovného revíru Petrovec za KU Poltár vo 

výmere 10,6433 ha, a za KU Zelené vo výmere 3,0823 ha, čo spolu činí 13,7256 ha. Za nájom 

na rok na ha navrhuje cenu 3,- €. Všetky LV prikladám k uzneseniu. 

Hlasovanie: 

8 - za                                           0 - proti                        4 - zdržal sa hlasovania 

Ján Kromholc 

Bc. Ján Skýpala 

Mgr. Lenka Sojková 

Bc. Martina Tóčiková 

Neprítomný: Boris Dreisig 

Odôvodnenie využitia sistačného práva: Primátor môže v zmysle § 13 ods. 6 zákona SNR č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení pozastaviť výkon uznesenia mestského zastupiteľstva, ak 

sa domnieva, že odporuje zákonu alebo je pre mesto zjavne nevýhodné tak, že ho nepodpíše v 

lehote do 10 dní od schválenia mestským zastupiteľstvom. Mám za to, že prijaté uznesenie je v 

rozpore so zákonom o obecnom zriadení, keďže plnú moc a akýkoľvek úkon v mene mesta 

môže vykonať len štatutár, t. j. primátor resp. ním poverená osoba. Zo samotného znenia plnej 

moci nie je zrejmé, na aký úkon sa vzťahuje, čo má byť jej predmetom a pred akým orgánom 

má splnomocnenec konať. Z uvedeného teda vyplýva, že predmetná plná moc je obsahom 

neplatným právnym úkonom z dôvodu jej neurčitosti nezrozumiteľnosti. Vzhľadom k 
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uvedenému využívam vo vzťahu k uzneseniu č. 13/2022 Mestského zastupiteľstva v Poltári zo 

dňa 28.01.2022 sistačné právo podľa § 13 ods. 6 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

 

 

14. Interpelácie poslancov 

 

Pán poslanec Ing. Macove: pri silvestrovských oslavách bol zlikvidovaný zberný kôš na psie 

exkrementy. Obrátili sa na mňa občania. Jedná sa  pri činžáku P, medzi sklárskou škôlkou a  

činžákom. 

 

Pani primátorka: zaevidujeme túto interpeláciu.  

 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: mali sme Radu školy ZUŠ, nakoľko nájomná zmluva je 

podpísaná na 2 roky, je skoro nulová možnosť predĺženia tejto zmluvy. Riešili sme to na Rade 

školy s tým, že prišli návrhy. Pani riaditeľka prepočítala, aké veľké priestory potrebuje, je to 

okolo 800 m2. Takže možnosti sú stavať budovu kontajnerového typu alebo zrekonštruovať 

nejaké priestory patriace mestu. Takže bude sa treba nad tým zamyslieť, a bolo by dobré, keby 

sme do ďalšieho zastupiteľstva dali nejaké návrhy, nejaké riešenia, pretože čas nám bude veľmi 

rýchlo bežať na to, aby sme niečo v prípade, ak budeme niečo stavať alebo prerábať, bude treba 

vybavovať stavebné povolenie alebo stavebné úpravy a vieme, že ešte na samotnú realizáciu, 

aby sme to stihli, aby sa nám nestalo to, čo sa stalo predtým. Aby proste mali svoje priestory. 

Chcela by som, aby sme sa  na najbližšom zasadnutí MsZ venovali aj tejto problematike a bola 

zahrnutá do programu najbližšieho MsZ. 

Pán poslanec Ing. Žilák: chcem podporiť pani kolegyňu Bc. Tóčikovú. Čítal som mail, 

komunikoval aj s pani riaditeľkou. Situácia je vážna. Aj ja prosím poslancov, ak majú návrhy. 

Niečo sme už navrhli, treba túto situáciu riešiť. V žiadnom prípade ju netreba odsúvať do 

budúcnosti. Je to jeden z najvážnejších problémov, ktorý nás čaká.  

 

15. Diskusia 

Pani primátorka: mám tú písomnú žiadosť pána Jána Štefančíka, ktorý píše na MsZ v Poltári, 

že  chce v súlade so zákonom 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení požiadať MsZ, aby mu bolo 

umožnené vystúpiť v diskusii v rámci rokovania dnešného MsZ. Chcem sa opýtať pánov 

poslancov. Môže pán Ján Štefančík vystúpiť? 

Poslanci: Áno 

Pani primátorka: aj bez hlasovania. Vystúpte! 

Pán Štefančík: páči sa mi, že bol schválený bod o prenájme mestského majetku, najmä vďaka 

pánovi poslancovi Žilákovi, že to podporil, a samozrejme aj ostatným poslancom, ktorí za to 

zahlasovali. Napriek tomu, by som chcel položiť jednu otázku Ing. Žilákovi. Nerozumiem 

tomu, keď rozpočet bol predložený na pripomienkovanie, následne vy, ako predseda 

ekonomickej komisie, ekonomická komisia schválila tento rozpočet, prečo ste následne zistili, 

že ten rozpočet je zlý a potrebujete dávať nový rozpočet. Rozpočet sa mohol do konca roka 

pripomienkami upraviť a schváliť.  
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Pán poslanec Ing. Žilák: jednoducho Vám odpoviem. Nebol som pri schvaľovaní rozpočtu na 

ekonomickej komisii, bol som ospravedlnený a nehlasoval som za tento rozpočet. Môžete si to 

preveriť, bol som pracovne vzdialený. Ja som schvaľoval len rozpočtové opatrenia, potom 

prišlo k zmenám rozpočtu a pritom schvaľovaní som nebol. V ten deň bola šéfka pani Bc. 

Tóčiková.  

 

Pán Štefančík: to mi stačí. Hoci je to divná odpoveď. Ja som mal iné informácie. Nebudem sa 

k tomu vyjadrovať. Ešte som sa chcel vyjadriť k tomu vnútrobloku k rekonštrukcii, nakoľko 

bol stiahnutý, nebudem sa k tomu vyjadrovať. Rád by som si pozrel prezentáciu do najbližšieho 

MsZ, keď nebolo dnes umožnené ju uvidieť. 

 

Keďže sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, pani primátorka všetkým poslancom a 

poslankyniam poďakovala za účasť na dnešnom mestskom zastupiteľstve a zasadnutie MsZ 

ukončila. 

 

 

 

        Martina Brisudová                                                 Mgr. Stanislava Čepková 

         primátorka mesta                                                    prednostka mesta MsÚ 

 

 

 

 

 

 

        Mgr. Lenka Sojková                                                               Mário Kurák 

        I. overovateľ                                                                    II. overovateľ 

        

 

 

 

 

 

 

 


